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Yrkande angående Yrkande från V, S och MP 
om användning av nämndens överskott 

Förslag till beslut 
Nämnden för socialnämnd Nordost: 

1. Yrkandet avslås 

 

Yrkandet 
Yrkandet har en god intention om att stärka föreningslivet. Med denna extremt korta 
tidshorisont ser vi dock inte att yrkandet kommer ge önskad effekt. Att föreningarna ska 
hinna ansöka om föreningsbidrag och få en god bedömning anser vi inte vara troligt. 
Risken är också att de insatser som görs blir kortsiktiga och inte gör skillnad på längre 
sikt.   

Att stärka föreningslivet är av stor vikt och detta bör göras inom nämndens budget. I de 
prognoser som presenteras över året har de funnits indikationer på att det kommer bli ett 
överskott detta år. Det hade varit önskvärt om styret redan när detta framkommit förberett 
insatser, så att föreningarna haft en reell chans att nyttja pengarna. 
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